
Bijlage 1. Reacties op het herstelplan vanuit inwoners, ondernemers en de raad 

 

1. Reacties inwoners:  

I.v.m. de privacy van degenen die de suggesties hebben zijn de reacties geanonimiseerd weergegeven.  

Nr.  Omschrijving voorstel: Voorgestelde reactie: 

1. Aanschaf strechtent ten behoeve van organisatie van evenementen. Het huren van een tent kost bij een 
commercieel bedrijf ongeveer € 1000,- per weekend waardoor het snel niet meer rendabel te maken is voor 
kleinschalige evenementen. Voorstel is dat de gemeente deze aanschaft en tegen een schappelijkere prijs 
verhuurt aan ondernemers. Een andere mogelijkheid (maar die is niet voor alle locaties geschikt) is 
overkapping d.m.v. strechdoek aanschaffen. 

De gemeente ondersteunt het organiseren van evenementen 
extra wanneer dit weer mogelijk is. Er kan gebruik worden 
gemaakt van de evenementensubsidie. Hiervoor is een maatregel 
opgenomen in hoofdstuk 7 van het herstelplan.  

2. Drukke looproutes ontlasten door de route centrum - strand en vice versa ook langs het Gasthuisplein te laten 
lopen met de nadruk op lopen, autovrij of luw net als de kerkstraat, de betonnen rand langs de 
parkeerplaatsen te verwijderen en de 7 parkeerplaatsen verplaatsen naar de stoep aan de kant van het circus 
als straat parkeren, vanaf dierenarts tot aan zeespiegel. 

De evaluatie van de genomen maatregelen (zoals maatregelen 
rondom drukte in het dorp) worden op dit moment geëvalueerd. 
In deel 1 van het herstelplan is een voorstel gedaan voor 
crisisbeheersmaatregelen in 2021. Deze suggestie zal worden 
betrokken bij het opstellen van het plan voor nieuwe 
crisisbeheersmaatregelen.  

3. Organisatie van een openlucht zomeravond voorstelling van een bepaalde musical of theaterstuk te 
organiseren op het podium, met corona proof publiek, zittend.  Ook een straat theater festival zou leuk zijn om 
naar Zandvoort te halen. Het liefst zou ik zien dat de rekreade terugkomt, maar in ieder geval gaan we 
proberen meer voor kinderen te doen in augustus.  

De gemeente ondersteunt het organiseren van evenementen 
extra wanneer dit weer mogelijk is. Er kan gebruik worden 
gemaakt van de evenementensubsidie, deze is opgenomen in 
hoofdstuk 7 van het herstelplan. 

4. Reactie op eventueel afsluiten en voetgangers (ook fietsers) leiden d.m.v. hekken.  
Als bewoner van de Zeestraat met uitzicht op de Haltestraat heb ik gedurende de periode van afsluiting gezien 
en zelf ondervonden dat deze ingreep totaal overbodig was. Komende vanaf het spoor Haltestraat overstekend 
bij zebra pad loopt iedereen aan de linkerkant door de poorten, niemand ziet pijlen verbodsborden etc. Aan de 
andere kant exact het zelfde, hoe vaak ik moest wachten om de menigte de ruimte te geven is ontelbaar. Er is 
veel meer ruimte om elkaar te ontzien zonder hekwerk. Aan de kant van het Raadhuisplein was het nog meer 
chaos (etalages kijken en aan de verkeerde kant lopen) Begrijp de goede bedoeling m.i. schiet het zijn doel 
voorbij. Een financiële besparing de stoepen open te houden lijkt mij een feit. Aan het eind van de zomer gaf 
het ook een verloederde indruk, kapot gewaaide vlaggen en een hoop afval hoopte zich op. 

De evaluatie van de genomen maatregelen (zoals maatregelen 
rondom drukte in het dorp) worden op dit moment geëvalueerd. 
In deel 1 van het herstelplan is een voorstel gedaan voor 
crisisbeheersmaatregelen in 2021. Deze suggestie zal worden 
betrokken bij het opstellen van het plan voor nieuwe 
crisisbeheersmaatregelen. 

5. Korting voor Zandvoortse jongeren bij jump XL.   In het herstelplan is een voorstel opgenomen t.b.v. het verkrijgen 
van een subsidie voor initiatieven gericht op Jeugd met de focus 
op ontmoeten en bewegen. Op deze manier stimuleren we de 
jongeren om meer te bewegen.  

6. Voorstel om een ruimte te realiseren voor street running. Op het schoolplein is te merken dat de kinderen dit 
ontzettend leuk vinden. Nu springen ze over bankjes etc buiten maar hoe fijn als dat in een gecontroleerde 
omgeving gebeurt. Nu zijn dat soort activiteiten alleen in Haarlem beschikbaar.  

De gemeente creëert deze ruimte niet zelf maar in het 
herstelplan is een voorstel opgenomen t.b.v. het verkrijgen van 
een subsidie voor initiatieven gericht op Jeugd met de focus op 
ontmoeten en bewegen. Hier kunnen partijen een beroep op 
doen om dit soort initiatieven te ontplooien.  



7. Houden we wel genoeg rekening met het scenario dat deze crisis wat langer duurt dan het meest optimistische 
scenario dat het dit jaar zou kunnen zijn? Zouden we dit geld anders uit gaan geven als blijkt dat deze crisis nog 
5 jaar langer duurt? 

Met de onvoorspelbaarheid van de coronacrisis wordt in dit plan 
rekening gehouden. Niet al het beschikbare budget wordt 
daarom nu al uitgegeven.  

8. Voorstel om ouders die werkzaam zijn in hotels en recreatie die toch moeten doorwerken maar zonder opvang 
zitten aangezien zij geen cruciaal beroep hebben te compenseren. Vanuit de werkgever wordt dit niet geregeld 
waardoor (alleenstaande) ouders in de problemen komen aangezien zij vakantiedagen moeten opnemen en 
daarna ziekteverlof op moeten nemen als ze niet beschikbaar zijn, wat resulteert in 70% van het salaris. 

Dit betreft geen gemeentelijke aangelegenheid, maar een 
landelijke.  

9. Handhaving t.b.v. toestroom (dagjes)mensen 
Bij de 1e corona golf stonden er verkeersregelaars o.a. bij de rotonde bij de ingang van de Waterleidingduinen 
en Nieuw Unicum. Zij hielden de toestromende mensen aan en stuurde ze regelmatig rechtsomkeert. Had je er 
niks te zoeken of woon je er niet, dan mocht je er niet in. In diezelfde periode waren alle parkeerplaatsen aan 
de Boulevards afgesloten. Niets is van dat alles nog van toepassing, er is geen controle meer op de hoeveelheid 
mensen die naar het dorp komen en de parkeerplaatsen zijn al maanden weer open. Daar waar er in de 
weekenden met regelmaat te lezen is dat andere gemeenten waar drommen mensen naar toekomen, de 
mensen weer wegsturen of verzoeken om weg te blijven, daar is het voor de mensen die ieder weekend naar 
Zandvoort komen een paradijs. 
Misschien een overweging waard om bij mooie, zonnige dagen het dorp op slot te gooien, zoals bij de 1e golf. 
En dan niet alleen op wat jullie noemen ‘de circa 15 drukke dagen’, welke dagen dat dan ook mogen zijn. 
En verder heb ik nog nooit handhavers zien lopen in Zandvoort, enkel politie. Wordt handhaving enkel voor 
Haarlem ingezet? 

De evaluatie van de genomen maatregelen (zoals maatregelen 
rondom drukte in het dorp) worden op dit moment geëvalueerd. 
In deel 1 van het herstelplan is een voorstel gedaan voor 
crisisbeheersmaatregelen in 2021. Deze suggestie zal worden 
betrokken bij het opstellen van het plan voor nieuwe 
crisisbeheersmaatregelen. 

10. Als getroffen ondernemer in Zandvoort, zou ik ook graag een huurkorting willen van 50% voor de periode dat 
mijn zaak dicht moet. In de coronaperiode dat mijn winkel open mocht, had ik nul klandizie. De buitenlandse 
toeristen waren er niet en daar draait mijn winkel al ruim 25 jaar voornamelijk op.  
De lokale politiek zou haar rol moeten pakken door verhuurders/ vastgoedeigenaren in Zandvoort te 
overtuigen van het belang van het 50/50 dragen van de schade door corona. 

Ondernemers die hun winkelpand niet bij de gemeente huren 
dienen contact op te nemen met hun eigen verhuurder om 
hierover afspraken te maken. Daarnaast is dit geen gemeentelijke 
taak maar een taak voor de landelijke overheid. De Rijksoverheid 
heeft een regeling ingesteld voor ondernemers die kampen met 
omzetverlies en doorlopende vaste lasten: de  Tegemoetkoming 
Vaste Lasten (TVL). Bedrijven met minder dan 250 medewerkers 
krijgen een subsidie voor hun vaste lasten. De TVL-subsidie is 
afhankelijk van de hoogte van de vaste lasten en het 
omzetverlies. 

11. Meer aandacht voor het monitoren van de  ,,vergeten"' doelgroep jongeren met verstandelijke beperkingen 
die ook graag meer willen sporten en bewegen o.m. jongeren met Autisme die dit graag willen gaan doen bij 
een reguliere sportvereniging met hulp /aandacht hiervoor vanuit het Sociale Domein een mogelijke opstart 
van het G-voetbal of hockey? Wellicht nu extra interessant voor de verenigingen vanwege de extra subsidie 
gericht op jongeren. 

In het herstelplan is een maatregel opgenomen m.b.t. extra 
sportbegeleiding voor deze doelgroep. Zie maatregel: “Cool 2be 
Fit programma voor 18plussers: gecombineerde 
leefstijlinterventie”.  

12. Dit mogen wij als ouderen zeker niet gaan onderschatten de mogelijke game verslaving onder jongeren. In het plan zijn verschillende maatregelen getroffen om jongeren 
te stimuleren om elkaar, op een veilige manier, te blijven 
ontmoeten en in beweging te blijven.  



13. Het extra belang inzien van onze jongerenwerkers en van onze buurt sportcoaches van Sportservices 
Zandvoort/Heemstede deze verdienen juist in deze moeilijke tijden eens extra in het zonnetje te worden gezet 
door de gemeente. 

 

14. Zandvoort Inside is een internet platform, ontstaan in het begin van de Coronaperiode om verbintenis te 
zoeken met de dorpsbewoners van Zandvoort en de regio. Zandvoort Inside heeft de intentie hen te 
informeren en te verbinden door middel van gezelligheidsprogramma’s op beeld, persoonlijke en 
artikelgerichte nieuwsberichten, interviews en reportages, evenementen en dit alles door, voor en met de 
Zandvoortse dorpsbewoners. 
Stichting Zandvoort Inside heeft de volgende doelstelling met het project Zandvoort Inside:  
- In het jaar 2021 meer verbindende programma’s, reportages en content te produceren van goede kwaliteit. 
- Beeld- en geluidskwaliteit verbeteren. 
- Samenwerking met collega media versterken. 
- Live uitzendingen mogelijk maken. 
- De online interactie constant op hoog niveau houden. 
- Vrijwilligers werven en deze tegelijkertijd een goede functie aanbieden. 
- Online evenementen te kunnen realiseren. 
- Streven naar het verbreden van onze doelgroep, mede gericht op jongeren. 
Door Zandvoort Inside is een projectplan opgesteld inclusief begroting. Voor de activiteiten in 2021 
verwachten zij een bedrag van €10.265 nodig te hebben. De organisatie vraagt de gemeente €3.500 bij te 
dragen vanuit het Coronafonds. Daarnaast wordt sponsoring aangevraagd bij verschillende andere fondsen 
(o.a. Dela fofonds / Oranjefonds) 

Deze suggestie is niet overgenomen in her herstelplan corona.  

15. Zwaar getroffen ondernemer in Zandvoort (Boa Vista, Boulevard Barnaart 6, te Zandvoort)  
Alleen in Maart, April en Mei 2020 een TOZO uitkering ontvangen, voor de rest geen ondersteuning door de 
Gemeente en het Rijk (wij vallen buiten alle regelingen). 
Wij zijn het voorjaar 2020 gesloten geweest, en vanaf oktober 2020 weer gesloten. 
Dit houd voor mij in dat ik GEEN inkomsten meer heb ontvangen. 
Voorstel: getroffen ondernemers vrijstellen in 2021 voor WOZ belasting (zakelijk en privé) , en voor de 
reclamebelasting. 

Het voorstel om de reclamebelasting voor 2021 kwijt te schelden 
is overgenomen in het herstelplan.  
Het voorstel om de WOZ belasting (OZB) te schrappen wordt niet 
overgenomen. De OZB-niet woningen in Zandvoort is relatief laag 
in vergelijking met andere steden. Daarnaast moet worden 
opgemerkt dat de gemeente niet mag discrimineren. Het is dus 
niet mogelijk om alleen de belasting van de getroffen sectoren te 
verlagen. De gemeente zal de OZB-niet woningen in dat geval in 
totaliteit moeten verlagen. Vooralsnog wordt dat niet 
geadviseerd. 

16. 1.Allereerst grote bewondering  voor de opzet, de inspraak en het beschikbaar stellen van de 10 miljoen (€)? 
Ps: als Zandvoortse gemeentelijke belastingbetaling heb ik vernomen dat mijn financiële bijdrage voor 2021 
aan de gemeentekas verhoogd wordt! 
2.ik mis: sondering over de toekomstige ontwikkelingen met de daaraan verbonden burgerwensen en 
realisatie. Ps: wij mogen er van uitgaan dat bv de toeristenaanvoer, inbreng en burgervertier verandert en 
zeker vermeerdert de eerste jaren!  
3.Ik mis nog de begroting met o.a.: a. organisatie/ondersteuningskosten en b. aanvulling bedrijfskosten 
tekorten en nieuwe opzet en financiële (meer)bijdrage van elders! Kortom: kosten en (maatschappelijk) baten! 
4. Ik mis nog vervolg opzet en sondering van de burgerinspraak: inclusief o.a. onze Gemeenteraad en het 
overleg met andere burgerorganisaties! 

In het herstelplan zijn in hoofdstuk 3 de middelen opgenomen die 
vanuit hogere overheden ter beschikking worden gesteld aan de 
gemeente Zandvoort om de negatieve gevolgen van de 
coronacrisis op te vangen en te herstellen.  
In deze bijlage zijn alle binnengekomen reacties vanuit de Raad, 
ondernemers en inwoners gebundeld en is aangegeven hoe deze 
zijn verwerkt in het herstelplan.  



 

 

17. Wij zijn de gemeente erkentelijk dat zij de Stichting LHBTI aan Zee heeft gewezen op de mogelijkheid een 
beroep te doen op een bijdrage uit het Corona Fonds. 
 
Het bestuur van de stichting heeft, overwegende dat: 
- De financiële steun van het Holland Casino Fonds, het Innovatiefonds en de gemeente het toch mogelijk heeft 
gemaakt de Pride events in aangepaste vorm te laten plaatsvinden; 
- Met name de Zandvoortse ondernemers ten gevolge van Corona zeer veel behoefte hebben aan financiële 
ondersteuning en wellicht coaching; 
- Er aanvullende middelen nodig zijn in het sociaal domein voor zaken als schuldsanering of andere vormen van 
hulpverlening in relatie tot Corona, 
besloten geen beroep te doen op een bijdrage uit het Corona Fonds uit solidariteit. 
 

Deze reactie heeft niet geleid tot aanpassingen in het herstelplan. 
Dank voor het delen van uw overwegingen om geen beroep te 
doen op het herstelfonds. 

18.  Verbouwing theater de Krocht 
 
Suggestie: Dat de verbouwing van de krocht gaat starten. 
Waarom nu: Het ligt al veel te lang op de stapel bij de gemeente. Juist nu tijdens/na de crisis is het van belang 
dat er weer gestart kan worden met toneelrepetities en voorstellingen. Verbouwing krocht zorgt voor grotere 
ruimtes, betere ventilatie en op dit moment liggen de voorstellingen in de krocht toch stil. 
Bereik/doelgroep: Van 12 t/m 80 jaar 
Kosten: Wethouder Bluijs is als het goed is bezig met een begroting. 

De raad heeft op 30 juni 2020 besloten dat het voorstel omtrent 
de modernisering van het gebouw 
de Krocht voor laagdrempelig multifunctioneel gebruik verder 
moet worden uitgewerkt. Binnen de organisatie wordt hard 
gewerkt aan deze uitwerking waardoor de verbouwing van 
theater de Krocht zo snel mogelijk van start kan gaan.  In 2021 zal 
de renovatie starten. 

19. Grotere repetitieruimte 

Suggestie: Grote ruimtes beschikbaar stellen voor repetities. Onze repetitieruimte is klein, waardoor er maar 
met max 6 man geoefend kan worden. Anders is de 1,5 meter regel niet te hanteren. 
Waarom nu: De 1,5 meter regel zal nog wel even blijven, maar bij versoepeling mag er weer gerepeteerd 
worden. Een grotere ruimte zorgt voor meer afstand en betere ventilatie. 
Bereik/doelgroep: 18 t/m 70 jaar (8 mensen in de ruimte, verschillende leeftijden) 
Kosten: Gratis, want wij moeten ook de huur van onze huidige ruimte betalen. We hebben daarnaast ook 
minder inkomsten binnengekregen.  

De raad heeft op 30 juni 2020 besloten dat het voorstel omtrent 
de modernisering van het gebouw 
de Krocht voor laagdrempelig multifunctioneel gebruik verder 
moet worden uitgewerkt. Binnen de organisatie wordt hard 
gewerkt aan deze uitwerking waardoor de verbouwing van 
theater de Krocht zo snel mogelijk van start kan gaan. In 2021 zal 
de renovatie starten. 

20. De verbetering van de diverse wijkraden t.a.v. de communicatie richting betrokken burgers middels betere  
afstemming en samenwerking op meerdere punten, alsmede op meerdere lokale terreinen in het bijzonder in 
deze Corona tijd.    

Zandvoort wil een gemeente blijven met inwoners die overtuigd 
zijn van de kwaliteit, voorspelbaarheid en betrouwbaarheid van 
hun bestuur. Een bestuur dat optimaal gebruik maakt van 
de kracht van de Zandvoortse samenleving door ruimte te bieden 
aan initiatieven uit de samenleving. Waar dat maar enigszins kan, 
worden inwoners en ondernemers vanuit hun eigen 
verantwoordelijkheid bij het werk van de gemeente betrokken. 
Dit is één van de speerpunten van het coalitieakkoord.  



2. Reacties ondernemers 



Nr.  Aangeleverd door: Omschrijving voorstel: Voorgestelde reactie: 

1. Koninklijke Horeca Nederland Bijdrage BIZ voor ondernemers voor 2021 vanuit het herstelfonds 
overnemen.  

De gemeente beschikt over het Ondernemers Innovatiefonds. Alle 
ondernemers dragen daaraan bij aan de hand van Reclamebelasting. In 
2020 heeft de gemeenteraad de Reclamebelasting kwijtgescholden, 
omdat dit alle ondernemers ten goede komt. Voorgesteld om de 
Reclamebelasting van 2021 opnieuw kwijt te schelden.  

2. Strandpachtersvereniging Tegemoetkoming in de leges in 2021 De ondernemers kunnen een Coronasubsidie aanvragen voor ideeën.  
Als een initiatief (en de bijbehorende leges) corona gerelateerd is en 
aansluit op de nog op te stellen subsidieregeling, dan kan een 
Coronasubsidie worden aangevraagd. Als het evenementenleges 
betreft, dan kan er een Evenementensubsidie wordt aangevraagd.  

3. Koninklijke Horeca Nederland  De kosten voor de aanvraag artikel 35 (zwak-alcohol mogen schenken 
in de openbare ruimte) niet doorberekenen aan ondernemers, maar 
hen 5 vouchers te geven welke hiervoor ingeruild kunnen worden.  

De ondernemers kunnen een coronasubsidie aanvragen voor ideeën en 
initiatieven. Is de 'buitentap' onderdeel van een evenement, dan kan 
een Evenementensubsidie worden aangevraagd.  

4. Koninklijke Horeca Nederland Naar voorbeeld van de gemeente Amstelveen een subsidiemogelijkheid 
opzetten waarbij de door de ondernemers geïnvesteerde bedragen in 
coronamaatregelen, zoals spatschermen, desinfecterende materialen, 
terrasvoorzieningen etc. vergoed worden 

De ondernemers kunnen een coronasubsidie aanvragen voor ideeën en 
initiatieven. Ook voor de kosten voor Coronagerelateerde zaken kan 
een subsidie worden aangevraagd.  

5. Koninklijke Horeca Nederland Sfeerverlichting voor overige momenten in het jaar buiten de 
decembermaand om, zoals de nieuwe verlichting van het Raadhuis 

Zandvoort Marketing heeft afgelopen zomer sfeerverlichting in het 
centrum laten ophangen. Zandvoort Marketing heeft positieve reacties 
op de sfeerverlichting ontvangen. Initiatieven voor het ophangen van 
sfeerverlichting door ondernemers zijn welkom. De gemeente wil hier 
graag in meedenken, maar draagt in principe enkel financieel bij.  

6. Koninklijke Horeca Nederland Financiën beschikbaar stellen voor het opzetten van jaarlijks 
terugkerende activiteiten: Concert at Sea, Braderie, Zandvoort Culinair, 
Tour Culinair i.c.m. Zandvoort Marketing, waarbij extra aandacht is voor 
de organisatie vanuit de Zandvoortse bevolking en deze activiteiten 
worden geïntegreerd in de Zandvoortse maatschappij 

Verwacht wordt dat het aantal subsidieaanvragen fors zal stijgen als er 
evenementen georganiseerd mogen worden. Voorgesteld wordt om 
'extra' budget ter beschikking te stellen voor evenementensubsidies.  

7. Koninklijke Horeca Nederland Naar voorbeeld van de gemeente Zaanstad de beveiligers/portiers, die 
ingehuurd moeten worden bij evenementen en andere bijeenkomsten 
te betalen via het herstelfonds.  

Het inhuren van beveiligers tijdens evenementen is onderdeel van een 
'Evenementensubsidie'. Daarnaast huurt de gemeente op drukke dagen 
susteams en/of beveiligers in.  

8. Koninklijke Horeca Nederland Er zijn in Noord-Holland inmiddels twee succesvolle kookboeken 
uitgegeven, waarbij lokale ondernemers een gerecht publiceren, 
Alkmaar (www.alkmaarskookboek.nl) en Haarlem  

Goed initiatief. De gemeente is genegen om bij te dragen aan een 
dergelijk initiatief. Het is wel van belang dat de ondernemers zelf de 
regie voeren. De gemeente draagt in principe enkel financieel bij.  

9. Koninklijke Horeca Nederland Kortings- en spaarkaart, ook wel de cashbackkaart Zandvoort genoemd 
verder optuigen en breder wegzetten  

Goed initiatief. De gemeente is dan ook genegen om bij te dragen aan 
een dergelijk initiatief. De gemeente zal verkennen wat de 
mogelijkheden zijn. De gemeente is initiërend en draagt in principe 



enkel financieel bij. Het is niet de bedoeling dat de gemeente 
zelfstandig een 'cashback-card' ontwikkeld.  

10. Koninklijke Horeca Nederland Opzetten van een cadeaukaart-systeem voor Zandvoort, bijvoorbeeld 
Hoofddorp centrum (Zie Giftcard - Hoofddorp Winkelstad)  

Goed initiatief. De gemeente is dan ook genegen om bij te dragen aan 
een dergelijk initief. De gemeente zal verkennen wat de mogelijkheden 
zijn. De gemeente is initerend en draagt in principe enkel financieel bij. 
Het is niet de bedoeling dat de gemeente zelfstandig een 'cashback-
card' ontwikkeld.  

11. Koninklijke Horeca Nederland Buslijn laten rijden naar en van Zandvoort om publiek van buiten 
Zandvoort naar Zandvoort te halen, zoals Amsterdam Beach Bus  

De gemeente en Zandvoort Marketing hebben in 2018 de Amsterdam 
Beach Bus geïntroduceerd in samenwerking met Connexion. Dit 
functioneerde echter niet naar behoren. De speciale Beach Bus was 
bestemd voor lijn 80, maar reed uiteindelijk op allerlei lijnen in de regio. 
De kosten waren ook fors. Met de bestaande openbaar 
vervoersmogelijkheden  zouden wij dit niet opnieuw adviseren.  

12. Koninklijke Horeca Nederland De gemeente heeft € 10.000,- maximaal als lening per bedrijf 
beschikbaar gesteld voor steun. Kwijtschelding of gedeeltelijke 
kwijtschelding van dit bedrag zou ondernemers helpen hun liquiditeit te 
verbeteren 

De ondernemers kunnen via Tijdelijk Overbruggingskrediet 
Ondernemers (TOZO) een bedrijfskrediet aanvragen. Dit betreft een 
landelijke maatregel die door de gemeente uitgevoerd wordt. 
Geadviseerd wordt om de landelijke en lokale maatregelen vooralsnog 
niet te vermengen. Wij weten immers nog niet wat de Rijksoverheid 
gaat besluiten ten aanzien van deze maatregelen.   

13. Strandpachtersvereniging Huur voor 100% kwijtschelden in plaats van 50%, omdat de precario 
ook voor 100% wordt kwijtgescholden 

De berekeningen van juni 2020 zijn gebaseerd op landelijke regelingen 
ten aanzien van huur en het verzoek van het Kabinet om de lasten te 
verdelen. In juni is bekeken of de regeling evenredig was in relatie tot 
de regeling voor de horeca in het dorp (die overigens naast precario ook 
huur betalen). Gemiddeld ontvangen de strandpaviljoens 620,- en 
jaarrondpaviljoens 1000,- korting per maand. Uitgaande van een 
gemiddeld terras in het centrum , betreft de korting gemiddeld 420,- 
per maand. Het zou dan ook onevenredig zijn om de 
strandpaviljoenhouders 100% van de huur kwijt te schelden.  

14. Koninklijke Horeca Nederland Mogelijkheid voor aanvullende TVL-steun van 2% van de omzet 2019  De ondernemers kunnen via Tegemoetkoming Vaste Lasten (TVL) een  
bijdrage voor hun vaste lasten krijgen. Dit betreft een landelijke 
maatregel. Geadviseerd wordt om de landelijke en lokale maatregelen 
vooralsnog niet te vermengen. Wij weten immers nog niet wat de 
Rijksoverheid gaat besluiten ten aanzien van deze maatregelen.  

15. Koninklijke Horeca Nederland Naar voorbeeld van de gemeente Castricum vouchers uitdelen aan 
hulpbehoevenden en zwakkeren in de samenleving t.w.v. € 40,- per 
voucher welke besteed kan worden bij de horeca en factuur dan 
betaald wordt door het herstelfonds.  

Voorgesteld wordt om allereerst te kijken of er  mogelijkheden zijn voor 
een cadeaukaart (zie hierboven) alvorens te bepalen aan wie deze 
wordt weggegeven.  

16. Strandpachtersvereniging Pendel(bus)dienst van en naar grootschalige parkeerterrein Momenteel ontwikkelt de gemeente een parkeervisie voor Zandvoort. 
Daarover overlegt de gemeente met ondernemers via een 
ondernemers klankbordgroep. Het al dan niet ontwikkelen van een 



pendel(bus)dienst wordt onderdeel van dit participatieproces. 
Daarnaast ontbreekt de directe relatie met de coronacrisis. 

17. Koninklijke Horeca Nederland Pendelbootdienst opzetten op zee om publiek een verbinding te bieden 
tussen Zandvoort, IJmuiden, Noordwijk en eventueel Scheveningen  

De gemeente heeft recentelijk onderzoek gedaan naar vervoer over 
zee. Gezien de risico's en de weersafhankelijkheid is het niet aan te 
raden. Wij stellen dan ook voor om dit niet op te nemen in het Corona 
Herstelplan. Daarnaast ontbreekt de directe relatie met de coronacrisis. 

18. Strandpachtersvereniging Plankier (wandelpromenade) voor de strandpaviljoens In het project Metropoolboulevard is al eerder gesproken over het 
aanleggen van een wandelpromenade. Het al dan niet ontwikkelen van 
een wandelpromenade wordt onderdeel van dit participatieproces.  
Daarnaast ontbreekt de directe relatie met de coronacrisis. 

19. Hoteliers  Tegemoetkoming in de Toeristenbelasting voor hoteliers in 2020.  
Voorgesteld wordt om de Toeristenbelasting te verlagen naar 2,75. 
Omdat de bezoekers de Toeristenbelasting al hebben betaald, krijgen 
de verhuurders als het ware een tegemoetkoming. 

De gemeente kan de Toeristenbelastingverordening niet met 
terugwerkende kracht aanpassen. Dit mede omdat de bezoekers de 
Toeristenbelasting afgelopen jaar al hebben betaald.  

20. Koninklijke Horeca Nederland Verlaging OZB voor 2021 voor de getroffen sectoren De OZB-niet woningen in Zandvoort is relatief laag in vergelijking met 
andere steden. Daarnaast moet worden opgemerkt dat de gemeente 
niet mag discrimineren. Het is dus niet mogelijk om alleen de belasting 
van de getroffen sectoren te verlagen. De gemeente zal de OZB-niet 
woningen in dat geval in totaliteit moeten verlagen. Vooralsnog wordt 
dat niet geadviseerd.  

21. Strandpachtersvereniging Gratis Winter Parkeren  In de weekenden is het de afgelopen periode druk geweest in 
Zandvoort. Dit heeft gezorgd voor extra parkeerinkomsten voor de 
gemeente. Wij verwachten niet dat er meer bezoekers komen als er 
'gratis' geparkeerd kan worden. Er wordt dan ook geadviseerd om dit 
niet door te voeren. 

22. Koninklijke Horeca Nederland De afsluiting van de Haltestraat professioneel inrichten met een 
permanent paaltjessysteem en aanduidingen.  

Het vervolg van de afsluiting van de Haltestraat in het hoogseizoen is 
onderdeel van het Actieplan Centrum.  

23. Koninklijke Horeca Nederland (verwijderbare) Overkapping realiseren voor activiteiten op een plein, 
zodat bij minder mooi weer de activiteit doorgang kan vinden en het 
publiek comfortabel een bezoek kan brengen en verblijven 

Het ontwikkelen van een overkapping in eerder besproken in relatie tot 
de Formule 1.  Voorgesteld wordt om deze maatregel op te nemen in 
het Actieplan Centrum en te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn.  

24. Koninklijke Horeca Nederland Per 1 juli wordt het gebruik van plastic wegwerpartikelen verboden. We 
kunnen nu alvast vooruit denken en dit project via ondersteuning van 
het herstelfonds vorm geven en de eerste investeringen doen. Stad & 
Co heeft hier een model voor opgesteld dat als voorbeeld zou kunnen 
dienen. 

In de Werkgroep Centrum is veelvuldig gesproken over het verbod op 
plastic bekers en dergelijke. Er zijn verschillende mogelijkheden v.w.b. 
materialen en (statiegeld)systemen. Voorgesteld wordt om deze 
maatregel op te nemen in het Actieplan Centrum en te onderzoeken 
wat de mogelijkheden zijn. Daarnaast ontbreekt de directe relatie met 
de coronacrisis. 

25. Koninklijke Horeca Nederland Naar voorbeeld van Den Bosch een centraal terras creëren voor 
ondernemers die geen terras hebben bij hun bedrijf of sowieso weinig 
ruimte hebben, voorheen al niet en nu met coronaregels al helemaal 

Afgelopen jaar waren daar ook ideeën voor. De gemeente wilde het 
Gasthuisplein, het Badhuisplein en het Van Fenemaplein ter beschikking 
stellen voor een collectief terras. Vorig jaar was er geen interesse vanuit  



 

3. Reacties raad 

Nr. Aangeleverd 
door:  

Omschrijving voorstel: Voorstel reactie:  

1. OPZ Coronacoach voor ondernemers en ZZP’ers 
Nu een grote groep (zelfstandigen) ondernemers - die kwetsbaar zijn omdat ze weinig verdienen 
maar ook geen recht hebben op een WW-uitkering en loondoorbetaling bij ziekte - in de problemen 
zit, kan de gemeente Zandvoort ook een probleem krijgen. Als deze zelfstandigen geen hulp krijgen 
belanden ze in de bijstand. In Zandvoort is die kostenpost al flink, daarbij is het moeilijker om 
mensen die eenmaal in de bijstand zitten, nog aan het werk te krijgen. Ondernemers zijn het niet 
gewend om bij de overheid aan te kloppen voor steun. Dit, terwijl juist de overheid er nu is om hen 
bij te staan.  
De Coronacoach werkt drempelverlagend door ondernemers actief te benaderen en te wijzen op 
mogelijkheden en hoe van het omvangrijke maatregelenpakket gebruik te kunnen maken.  
Met coaches wordt ook gekeken hoe reëel de toekomst van een onderneming is, en welke hulp kan 
worden geboden om te zorgen voor een snelle vergroting of volledig herstel van het inkomen uit de 
eigen onderneming ofwel zelfstandigen begeleiden naar (tijdelijk) werk in loondienst 

Dit voorstel zit al in de voorstellen verweven, maar niet als 1 
functie in de vorm van een coach. Zie bijvoorbeeld maatregel 
6.7 “Actieve benadering van zelfstandig ondernemers die 
TOZO-3 aanvragen” en maatregel 6.11 “Ondersteuning van 
ondernemers die in schulden zijn geraakt via Over Rood”.  
 

2. OPZ Subsidie voedselbank  
Extra financiële steun voor de voedselbank. Nu of op termijn zal naar verwachting het aantal 
gebruikers toenemen en is een extraatje voor deze gebruikers op zijn plaats. 

Voorstel is overgenomen, zie maatregel 4.7 in het herstelplan. 

3. OPZ Precario voor 2021 en 2022 op 0 zetten 
Voorstel om deze gemeentelijke belasting voor 2021 en 2022 tot nihil terug te brengen als extra 
financieel steuntje in de rug voor Zandvoortse ondernemers. 

Voorstel is overgenomen voor 2021, deze maatregel is 
opgenomen in deel 1 van het herstelplan corona.  

4. OPZ Subsidie op het lidmaatschap van Zandvoortse sportverenigingen 
Een van de inkomsten van sportverenigingen is de contributie van leden. Die leden hebben 
gedurende twee periodes niet in competitie verband kunnen sporten en vaak geen of aangepaste 
trainingen gehad. Het kan voortkomen dat deze leden niet of gedeeltelijk hun contributie voldoen 
ofwel hun lidmaatschap nu of volgend seizoen gaan opzeggen. De trouwe leden die lid blijven en 
hun contributies hebben voldaan ontvangen in seizoen 2021/ 2022 een korting op hun 
lidmaatschap van 50%. Het totaal bedrag wordt als een subsidie verstrekt aan de verenigingen.   

Feitelijk behelst het voorstel het subsidiëren van clubs voor 
50% van hun inkomsten uit lidmaatschapsgelden. In het 
herstelplan zitten al steunmaatregelen voor sportverenigingen, 
zowel ter compensatie van lagere inkomsten (bar-omzet en 
lidmaatschappen; maatwerk per club) als voor werving nieuwe 
leden en vrijwilligers. De gemeente kan alleen aan clubs 
subsidie geven, niet aan individuele leden. 

niet. Zij zouden in kunnen schrijven op één of meerdere weken om de 
exploitatie van het terras voor hun rekening te nemen. 

ondernemend Zandvoort. Wij zullen dit opnieuw opnemen in het 
Terrassenplan.  

26. Ubuntu / Hippie Fish  Komend jaar opnieuw alle strandpaviljoens in de winterperiode laten 
staan en in dat geval de strandpaviljoens ook toestemming geven om 
open te zijn. In het verlengde daarvan vragen Hippie Fish en Ubuntu of 
de gemeente meer jaarrondlocaties wil toestaan in algemene zin 

Er is binnen het project 'Omgevingsvergunning Strand' een apart proces 
opgestart om na te gaan of er al dan niet structureel nieuwe  
jaarrondlocaties kunnen worden aangewezen. Voor wat betreft het 
laten staan van de paviljoens in de winter van 2021 wegens de 
Coronacrisis. Er is vooraf  aangegeven dat de strandpaviljoens eenmalig 
konden blijven staan.  Wij verwachten dan ook niet dat Rijnland en 
RIjkswaterstaat daar opnieuw toestemming voor gaan verlenen.  



Nr. Aangeleverd 
door:  

Omschrijving voorstel: Voorstel reactie:  

Zo sla je twee vliegen in één klap; het ledenbestand blijft op niveau en leden worden financieel 
ondersteunt voor de gemiste sport activiteiten 

5. OPZ Cultuurpas 2020 – 2021 (voor iedere ingezetene van de gemeente Zandvoort) 
Bedoeld om cultuur in Zandvoort breed te ondersteunen. De pas geeft een korting (bijvoorbeeld 
30%) op de toegang tot Zandvoortse musea, of op de kosten van deelname aan workshops van 
kunstenaars, of op toegang tot activiteiten van lokale verenigingen (Babbelwagen, Genootschap 
Oud Zandvoort e.d.), bioscoop, etc. Het totaal bedrag aan kortingen zal als subsidie aan de 
instanties worden uitbetaald. 

Een pas voor iedereen (van 0 tot 100+?) en kortingen achteraf 
subsidiëren brengt een grote administratieve last met zich 
mee. Wel is in het herstelplan een maatregel opgenomen om 
de Zandvoortpas uit te breiden waarbij ook contact wordt 
gelegd met cultuurpartners.  

6. OPZ Ondersteun maatschappelijke activiteiten 
Verleen (zodra het weer kan) extra financiële steun voor activiteiten voor jong en oud, cursussen 
en/of workshops bij o.a. Pluspunt ter bevordering van de sociale contacten. 

Dit zit op diverse manieren in het herstelplan. Zie onder andere 
de maatregel “Diverse maatregelen Pluspunt”.  

7. OPZ Sponsor activiteiten voor Senioren en Jongeren 
Ondersteun Seniorenverenigingen om extra (online) activiteiten voor ouderen te organiseren. Als 
fysiek contact weer mogelijk is, ondersteun – bijvoorbeeld in samenwerking met Zandvoortse 
ondernemers die daarvoor gesubsidieerd worden – ieder kwartaal in 2021 (of zoveel later indien 
mogelijk) één thema evenement voor ouderen.  
Ondersteun sportverenigingen om extra sport activiteiten/clinic voor jongeren te organiseren. Als 
fysiek contact weer mogelijk is, ondersteun – bijvoorbeeld in samenwerking met Zandvoortse 
sportverenigingen en ondernemers die daarvoor gesubsidieerd worden – ieder kwartaal in 2021 (of 
zoveel later indien mogelijk) één thema voor jongeren. 

Dit zit op diverse manieren in het herstelplan. Zie onder andere 
de maatregelen “Diverse maatregelen Pluspunt” en “Subsidie 
voor initiatieven gericht op Jeugd: focus op ontmoeten en 
bewegen, inclusief clubkadercoach traject voor 
sportverenigingen” 

8. OPZ Uitbesteding en inkoop aan lokale ondernemers  
De gemeente Zandvoort en bedrijven waar de gemeente geheel of gedeeltelijk aandeelhouder van 
is doen hun inkopen en uitbestedingen van werkzaamheden (o.a. kleinschalige bouwactiviteiten, 
schilderwerk, e.d.) bij lokale ondernemers. 

Het inkoop- en aanbestedingsbeleid van Zandvoort is hier al op 
ingericht voor de eigen inkopen. De organisaties waar 
Zandvoort (mede) aandeelhouder of deelnemer in is doen dit 
ook waar mogelijk.  

9. OPZ Stimuleren en faciliteren digitale samenleving  
Juist nu is de samenleving en zijn in het bijzonder 50-plussers en studerende jongeren aangewezen 
op voorzieningen voor online studeren/ sociale contacten van o.a. ouderen met kinderen en 
kleinkinderen/ thuiswerken. De gemeente zet zich in voor het beschikbaar stellen van digitale 
middelen en/ of professionele ondersteuning. “Maatregelen Corona”     

De digitsaliseringsgraad in NL is al heel hoog, voor mensen die 
het niet kunnen betalen is (bijzondere) bijstand mogelijk of zijn 
andere fondsen beschikbaar. Voor inhoudelijke ondersteuning 
(kennis) zijn er al allerlei particuliere initiatieven (zoals student 
aan huis) en doen veel senioren een beroep op (klein)kinderen 
en buurtgenoten. Het afgelopen jaar hebben veel ouderen 
noodgedwongen geleerd om online contacten te onderhouden 
en boodschappen te doen.  

10. OPZ Vrijstelling voor 2021 tot en met 2023 van afdracht Innovatiefonds 
Geef ondernemers een financiële ruimte met drie jaar vrijstelling van afdracht aan het 
innovatiefonds, welke hierdoor volledig voor rekening komen van de gemeente. 

De kracht van het innovatiefonds is dat het (financieel) een 
gezamenlijke verantwoordelijkheid is van ondernemers en 
gemeente. Het geheel voor rekening van de gemeente nemen 
van de bijdrage voor drie jaar doet daar ernstig afbreuk aan. In 
het herstelplan is een maatregel opgenomen om de 
reclamebelasting voor 2021 kwijt te schelden. 



Nr. Aangeleverd 
door:  

Omschrijving voorstel: Voorstel reactie:  

11. Groen Links Een Zandvoortbon.  
Elke Zandvoorter, jong of oud, krijgt een bon t.w.v. 100 euro die bij één van de vele Zandvoortse 
ondernemingen is in te wisselen. Waar dan ook; restaurants, winkels en het strand. De gouden 
regel: als het maar in Zandvoort wordt uitgegeven. Dit omdat het een tweezijdige uitwerking heeft, 
aan de ene kant ontvangen ondernemers een extraatje en aan de andere kant krijgt onze inwoner 
er in post lockdown tijd iets voor terug, een gezellig etentje of een product dat hij of zij nodig heeft. 

Goed initiatief. De gemeente is dan ook genegen om bij te 
dragen aan een dergelijk initiatief. De gemeente zal verkennen 
wat de mogelijkheden zijn. De gemeente is initiërend en draagt 
in principe enkel financieel bij. Het is niet de bedoeling dat de 
gemeente zelfstandig een 'cashback-card' ontwikkeld. 
Voorgesteld wordt om allereerst te kijken of er mogelijkheden 
zijn voor een cadeaukaart (zie hierboven) alvorens te bepalen 
aan wie deze wordt weggegeven. 

12. Groen Links Een passende attentie te bieden aan de mensen die Zandvoort draaiende hebben gehouden tijdens 
de coronatijd 
Dit kan zijn in de vorm van een klein extraatje of een cadeau. Zij verdienen dit. Zeker nu onze 
regering landelijk hen dreigt te vergeten. 

De vraag is welke personen hiervoor in aanmerking komen. Het 
voorstel is lastig uitvoerbaar en wordt daarom niet 
overgenomen.  

13. Groen Links Contributie van leden sportvereniging voor de helft vergoeden 
Onze (sport)verenigingen draaien door de corona crisis verlies. De kans dat mensen bezuinigen op 
abonnementen op sportverenigingen en clubs is ook reëel. Ter compensatie hiervan, stellen wij 
voor dat we als gemeente voor iedereen die dit jaar (2020) lid is bij één van onze clubs, volgend jaar 
(2021) de helft van de contributie voor onze rekening nemen. De leden kunnen daarbij ook 
besluiten de contributie zelf te betalen en de helft die de gemeente zou meebetalen te doneren 
aan de sportvereniging. 

Feitelijk behelst het voorstel het subsidiëren van clubs voor 
50% van hun inkomsten uit lidmaatschapsgelden. In het 
herstelplan zitten al steunmaatregelen voor sportverenigingen, 
zowel ter compensatie van lagere inkomsten (bar-omzet en 
lidmaatschappen; maatwerk per club) als voor werving nieuwe 
leden en vrijwilligers. De gemeente kan alleen aan clubs 
subsidie geven, niet aan individuele leden. 

14. Groen Links Geen kosten berekenen voor huren van kramen en opbouw bij evenementen 
Nu de side events van de F1 volledig vanuit eigen beheer worden gedaan, stellen wij voor te 
onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om de ondernemers kosteloos rondom deze 
evenementen de catering te laten verzorgen. Met kosteloos bedoelen wij dat wij de rekening 
betalen voor het huren van de kramen, de op- en afbouw etc. 

In het herstelplan is een maatregel opgenomen rond de extra 
subsidie van evenementen.  

15. Groen Links Het leegstaande deel van het raadhuis te benutten tot er een duidelijk plan is als ‘Zandvoort’ huis 
Een plek waar ZZP’ers, kunstenaars maar ook goede initiatieven in Zandvoort die door de 
coronacrisis een klap hebben gekregen of Zandvoort sterker uit de crisis laat komen, voor een klein 
bedrag of symbolische prijs een ruimte laat betrekken in het ‘Zandvoort’ huis dat op een A-locatie 
staat.  

Sympathiek maar lastig uitvoerbaar voorstel: welke 
aanmelders krijgen voorrang bij het verstrekken van de 
ruimtes?  

16. Groen Links Het verlenen van korting op de gemeentelijke kosten die een ondernemer in een jaar moet maken 
Wij stellen voor dat tijdens sluitingen van winkels, Zandvoortse ondernemingen over die periode 
geen gemeentelijke inkomsten heft. Ook stellen wij voor om te komen in overleg met huurbazen tot 
een gereduceerd bedrag voor de tijd dat men wel open kan zijn in het jaar 2021. 

Voor een deel van de ondernemers (m.n. horeca) zitten deze 
maatregelen in het herstelplan deel 1. Daarnaast wordt in deel 
2 een voorstel gedaan om de reclamebelasting kwijt te 
schelden.  

17. Groen Links Het stimuleren van ontmoetingen en bewegen in de buitenruimte 
Dit door op het gebied van communicatie te laten zien, hoe fit je al wordt als je door onze prachtige 
duinen fietst of wandelt of over het strand jogt. Maar ook door het opfleuren van de openbare 
ruimte. Zet overal waar het kan een mooie bak met bloemen neer. Kijk waar we bankjes kunnen 
neerzetten. Kijk vooral naar Noord, deze faciliteiten ontbreken daar echt! 

In het herstelplan zijn diverse maatregelen opgenomen die 
ontmoetingen en bewegen in de buitenruimte stimuleren. Zie 
bijvoorbeeld “Subsidie voor initiatieven gericht op Jeugd: focus 
op ontmoeten en bewegen”, “Aanschaf mobiele 
basketbaltorens voor ontmoeting en sporten” en “Aanleg van 



Nr. Aangeleverd 
door:  

Omschrijving voorstel: Voorstel reactie:  

een kidstrack /pumptrack”.  Het voorstel om de openbare 
ruimte op te fleuren is overgenomen.  

18. Groen Links Een deel van het fonds uit laten geven voor en door jongeren 
Waar hebben zij behoefte aan? En hoe denken zijn dat we dat deel het beste kunnen uitgeven om 
Zandvoort beter uit deze crisis te laten komen? 

Via de advertentie in de Zandvoortse Courant en andere 
(sociale) media hebben alle inwoners van Zandvoort, dus ook 
jongeren, de mogelijkheid gekregen om voorstellen te doen 
m.b.t. de invulling van het herstelplan. 

19. Groen Links Geef elke wijk een bedrag (afhankelijk van de grote van de wijk) die zij zelf mogen investeren in iets 
dat in hun wijk gaat komen 
Iets waarvan de mensen zelf denken dat dat goed is voor de toekomst van hun wijk. (dit kan zijn 
voor o.a. een wijkmoestuin, een plek om samen te komen of een buurtfeest)  

Het voorstel is overgenomen in het herstelplan zie maatregel 
‘wijkbedrag voor o.a. opfleuren openbare ruimte’. 

20. Groen Links Ontwikkel in samenwerking met Zandvoortse kunstenaars een mooie muurschildering, die 
Zandvoort typeert in deze crisis en laat deze ook maken door Zandvoorters. 

In het herstelplan is het voorstel opgenomen voor een 
wijkbudget. Indien gewenst kan de wijk kiezen voor een 
muurschildering van dit budget. 

21. Groen Links Open een digitale ideeën-bus, waarin Zandvoorters het eerste kwartaal van 2021 ideeën kunnen 
inbrengen 
En kijk welke Zandvoort sterker en beter uit deze crisis kunnen laten komen. Werk deze in de 
kwartalen die volgen uit, van groot tot klein. Alles is mogelijk. 

Via de advertentie in de Zandvoortse Courant en andere 
(sociale) media hebben alle inwoners van Zandvoort de 
mogelijkheid gehad om voorstellen dit doen m.b.t. het 
herstelplan. 

22. Groen Links Organiseer een festival voor en door Zandvoort wanneer we uit deze crisis zijn 
Waar de lokale ondernemers en de bevolking wat aan hebben en voor ieder wat wils. Zorg voor 
aansprekende artiesten, maar ook de Zandvoortse artiest en laat ondernemers gratis hun waar 
verkopen rondom die dag. 

De gemeente ondersteunt het organiseren van evenementen 
extra wanneer dit weer mogelijk is. Er kan gebruik worden 
gemaakt van de evenementensubsidie. 

  

 


